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Będą dyskutować o regionalnej polityce audiowizualnej

Konferencja poświęcona regionalnej polityce audiowizualnej oraz planom powołania
Świętokrzyskiego Regionalnego Funduszu Filmowego (ŚRFF) odbędzie się w poniedziałek,
28 września o godz.13.00 w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim. W spotkaniu z radnymi
Sejmiku, samorządowcami oraz przedstawicielami świętokrzyskiego świata kultury i
turystyki wezmą udział przedstawiciele branży filmowej.

Program konferencji, 28 września godz. 14.00,sala nr 12 (okrąglak), Świętokrzyski Urząd
Wojewódzki
godz. 14.00- 14.20 – Otwarcie konferencji:
– przywitanie gości przez organizatorów spotkania.
– wystąpienie Jacka Wilczyńskiego – Sekretarza Generalnego Krajowej Izby Producentów
Audiowizualnych.
– przedmowa do filmu „Legenda”: Stanisław Zawiśliński – autor książek o życiu i twórczości
Krzysztofa Kieślowskiego.
godz. 14.20- 14.45 – Projekcja filmu K. Kieślowskiego „Legenda” z cyklu „Ziemia
Żeromskiego”– odnalezionego po latach, nie pokazywanego jeszcze publicznie, (reżyser
wędruje po Kielecczyźnie w poszukiwaniu śladów Stefana Żeromskiego).
godz. 14.45- 16.00 – Wystąpienia gości nt. regionalnej polityki audiowizualnej, celowości
powołania regionalnych funduszy filmowych, korzyści dla samorządu i regionu,
wynikających z istnienia RFF, sposobów i modelów funkcjonowania RFF, a także nt. RFF w
Europie, współpracy i koprodukcji międzynarodowej:
– Maciej Strzembosz – prezes Krajowej Izby Producentów Audiowizualnych
– Jacek Bromski – prezes Stowarzyszenia Filmowców Polskich
– Krzysztof Krauze – reżyser, przewodniczący Rady Polskiego Instytutu Sztuki Filmowej
– Witold Bereś – producent filmowy i telewizyjny, scenarzysta
– Jan Dworak – producent filmowy i telewizyjny, były prezes TVP S.A.
– Ewa Borguńska – dyrektor Krajowej Izby Producentów Audiowizualnych
– Svein Andersen – dyrektor funduszu regionalnego FilmCamp Norway
– Tina Bianchi – Roma Lazio Film Commission
– Erik Crone – były dyrektor Danish Filminstitute i obecny dyrektor FilmFyn

godz. 16.00- 16.30 – Dyskusja i zakończenie konferencji


